
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 681
Ved samrådet afholdt den 3. juni 2014 om skattemæssig succession i familie-
ejede virksomheder, jf. SAU alm. del – samrådsspørgsmål AH og AI, omtalte
ministeren henstandsordningen for betaling af bo- og gaveafgift ved overdra-
gelse af erhvervsvirksomhed og oplyste, at den indebærer en betydelig likvidi-
tetsforbedring for virksomhederne ved overdragelse. Mener ministeren, at an-
tallet af virksomheder, der bruger den nuværende henstandsordning for beta-
ling af bo- og gaveafgift ved overdragelse af erhvervsvirksomhed, afspejler
den samlede likviditetsforbedring, som ordningen skulle give virksomhederne i
forbindelse med overdragelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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